
Zápis č. 1/2016 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 11. 1. 2016 
 
Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání:       18:45  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

Ing. Jitka Carbolová, Ing. Václav Beroušek, Kateřina Burešová  

  

Omluveni:  
Neomluveni: Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D  

Hosté:  

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise konstatováním, že jednání bylo posunuto na žádost pana Černouška, který se 

nakonec ani nedostavil, ani nedal zprávu ohledně své účasti. Následně  pokračovala zápisem z minulého jednání. 

 

 

 

 

 

 

1. Strom na Rohožníku 

Komise byla informována o podání žádosti ze strany MČ Praha 21 o povolení kácení. 

 

2. Regulace divokých prasat 

Ing. Březina informoval o počtu odlovených divokých prasat za rok 2014 a rok 2015. Možnost prověření vyplácet 

za každý ulovený kus peněžní příspěvek. 

Úkol má Ing. Březina 

 

3. Třešňový sad „ Na Skalce“ 

Vzhledem k vybudování závory pod Sibřinskou školou zjistit, zda nemá obec Sibřina v plánu revitalizaci 

třešňového sadu, který je dost zanedbaný. 

Zajistí Ing. Březina 

 

4. Informace ohledně těžby v Klánovickém lese 

Ing. Březina informoval o těžbě v Klánovickém lese, kdy zpracoval mapu v el. podobě, kterou umístil pan 

Švejnoha na webové stránky a informace bude předána do ÚZ. 

 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne:14. 1. 2016 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 15. 1. 2016 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal: Ing. Březina 

Zápis ověřen dne: 15. 1. 2016  RNDr. J. Jenšovskou emailem. 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 10. 2. 2016 od 16:00 v kanceláři č. 6 


